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Zápis z 25. jednání Výboru pro životní prostředí ZMČ Praha 10, 
které se konalo dne 26. 5. 2025, v budově ÚMČ Praha 10 

od 17:03 do 18:02 hodin 

 
Přítomní členové výboru: Jaroslav Štěpánek, MBA, Marek Dvořák, BBA, 
RNDr. Tomáš Janík, Ph.D., Martin Kostka, Ing. Viktor Lojík, Ing. Tomáš Pek, S.E., 
Mgr. Stanislav Šimek 

Omluvení členové výboru:  

Neomluvení členové výboru: 

Hosté: (viz prezenční listina) 

Jednání výboru bylo zahájeno v 17:03 hodin. 

Program: navržené body jednání 

1. Organizační záležitosti 

2. Memorandum o spolupráci s Českou zemědělskou univerzitou 

3. Informace o nákladech na údržbu veřejných prostranství v roce 2024 (seče, 

skládky) 

4. Informace o přijatých dotacích od MHMP v oblasti životního prostředí 

5. Výsledky participace DH Nad Primaskou 

6. Různé + iniciativní návrhy členů VŽP 

7. Informace o stavu veřejné zakázky „Správa a údržba ploch veřejné zeleně na 

území MČ Praha 10“ (neveřejný bod jednání z důvodu projednávání informací 

o probíhající veřejné zakázce) 

 

Popis průběhu jednání 

1. Organizační záležitosti 

Předseda výboru zahájil jednání a přivítal členy. 

Jako ověřovatel zápisu byl určen M. Dvořák, BBA. 

Členové hlasovali o navrženém programu. 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

V 17:05 přišel Ing. Pek, S.E. 

 

 



P10-352137/2025 

2. Memorandum o spolupráci s Českou zemědělskou univerzitou 

Ing. Maršálek představil vzor memoranda od ČZU. Hlavním předmětem spolupráce by 
měly být konzultace k adaptačním opatřením na klimatickou změnu a konzultace na 
významných rozvojových projektech, které mají vliv na životní prostředí. 

K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/25/1/2025: 

VŽP doporučuje RMČ uzavřít Memorandum o spolupráci s Českou zemědělskou 
univerzitou. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

3. Informace o nákladech na údržbu veřejných prostranství v roce 2024 (seče, 
skládky) 

Bc. Pecánek okomentoval tabulku nákladů za rok 2024 a porovnal je s náklady v roce 
2023. Na náklady mělo vliv uzavírání nových smluv v 2. polovině roku, kdy s novými 
smlouvami se náklady mírně zvýšily. 

Tento bod byl projednán bez usnesení. 

 

4. Informace o přijatých dotacích od MHMP v oblasti životního prostředí 

Ing. Maršálek informoval, že MČ získala dotaci na Reuse den (proběhne 7.6. u OC Cíl) 
a dále z projektů souvisejících s naplňováním cílů hl. m. Prahy v rámci Klimatického 
plánu hl. m. Prahy do roku 2030 získala MČ dotaci na výsadby stromů a květnaté louky. 
Bc. Pecánek doplnil, že pro květnaté louky byly vybrány lokality u Orionky, na 
Vršovické a při ulici Křenická. 

Dále byla diskutována možnost získání dalších dotací z IROP. 

Tento bod byl projednán bez usnesení. 

 

5. Výsledky participace DH Nad Primaskou 

Bc. Pecánek informoval, že participace probíhala jak na místě, tak poté online formou. 
Výsledky budou zaslány projektantovi k úpravě projektu. Občané hodně žádali 
o vybudování trampolín v zemi, které ale kvůli ochranným zónám zabírají velkou 
plochu a zbylo by málo prostoru pro další prvky. Další hodně žádané byly toalety, 
u nich by bylo možné v první fázi alespoň vybudovat přípravu. 

K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/25/2/2025: 

VŽP doporučuje přípravu rekonstrukce DH Nad Primaskou v návaznosti na proběhlou 
participaci. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
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6. Různé + iniciativní návrhy členů VŽP 

J. Štěpánek, MBA informoval, že diskutoval s občany ohledně hřiště v lokalitě Mezi 
Zahrádkami, kde momentálně není v plánu vybudovat hřiště. Na to navázal 
Ing. Maršálek informací, že dopravní komise bude projednávat řešení dopravní situace 
vzhledem k terminálu Zahradní město. 

 

7. Informace o stavu veřejné zakázky „Správa a údržba ploch veřejné zeleně na 
území MČ Praha 10“ (neveřejný bod jednání z důvodu projednávání informací 
o probíhající veřejné zakázce) 

Bc. Pecánek informoval o dosavadním plnění v oblastech, kde jsou uzavřené smlouvy 
a kde byly drobné problémy se sečemi a vývozem košů. V Záběhlicích jsou služby 
zatím stále objednávány, je to rozděleno dle účelu (seče, vývoz košů a úklid chodníků). 
Vzhledem k tomu, že sekání trávy objednanou firmou nebylo dostatečně zvládáno, 
přistoupilo se k rozdělení Záběhlic na 3 oblasti a seče budou nyní provádět 3 firmy.  

Ing. Maršálek informoval, že další postup byl konzultován s advokátní kanceláří 
HAVEL & PARTNERS s.r.o., ta doporučila vyhlásit jednací řízení bez uveřejnění dle 
§ 63 odst. 5 zákona 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek. 

K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/25/3/2025: 

VŽP doporučuje RMČ vyhlásit veřejnou zakázku na údržbu zeleně v oblasti Záběhlice 
na nezbytné překlenovací období v jednacím řízení bez uveřejnění v souladu s § 63 
odst. 5 zákona 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších 
předpisů. 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 2 

 
Jednání bylo ukončeno v 18:02 hodin. 

Součástí zápisu jsou usnesení výboru č. VŽP/25/1/2025, VŽP/25/2/2025, 
VŽP/25/3/2025. 

 
 
 
 
Marek Dvořák, BBA     Jaroslav Štěpánek, MBA 
ověřovatel      předseda VŽP 

 
 
 
 
Bc. Martin Pecánek 
tajemník VŽP 

4. 6. 2025 
datum vyhotovení zápisu 
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USNESENÍ Výboru pro životní prostředí 

č. VŽP/25/1/2025 
ze dne 26. 5. 2025 

k bodu Memorandum o spolupráci s Českou zemědělskou univerzitou 
 
Výbor pro životní prostředí 
 
DOPORUČUJE 
 

RMČ uzavřít Memorandum o spolupráci s Českou zemědělskou univerzitou 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 7 0 0 0 

 
 
 

 
 
 

Jaroslav Štěpánek, MBA 
předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 
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USNESENÍ Výboru pro životní prostředí 

č. VŽP/25/2/2025 
ze dne 26. 5. 2025 

k bodu Výsledky participace DH Nad Primaskou 
 
Výbor pro životní prostředí 
 
DOPORUČUJE 
 

přípravu rekonstrukce DH Nad Primaskou v návaznosti na proběhlou participaci. 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 7 0 0 0 

 
 
 
 

 
 
 

Jaroslav Štěpánek, MBA 
předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 
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USNESENÍ Výboru pro životní prostředí 

č. VŽP/25/3/2025 
ze dne 26. 5. 2025 

k bodu Informace o stavu veřejné zakázky „Správa a údržba ploch veřejné zeleně na 
území MČ Praha 10“ 

 
Výbor pro životní prostředí 
 
DOPORUČUJE 
 

RMČ vyhlásit veřejnou zakázku na údržbu zeleně v oblasti Záběhlice na nezbytné 
překlenovací období v jednacím řízení bez uveřejnění v souladu s § 63 odst. 5 zákona 
134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů. 

 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 5 0 2 0 

 
 
 
 

 
 
 

Jaroslav Štěpánek, MBA 
předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 

 
 


